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【本試題總計 100 分】 
壹、請說明下列專有名詞的內涵及國內外發展情形？30% 
一、sport education model 
二、teaching games for understanding 
三、physical education teacher education 
 
貳、請就所附之兩篇文章，選擇1篇加以評論之。70% 
一、請就本文緒論、方法、結果、討論，陳述本文的研究重點為何? 
二、請就本文在緒論、方法、結果、討論、參考文獻等方面，就其研究本身之優缺點進行評

論。 
三、本文在運動教育之研究、教學實務等方面的貢獻為何? 
 

1). Navigating Two Cultures: An Investigation of Cultures of a 
Responsibility-Based Physical Activity Program and School. 
Okseon Lee, Tom Martinek 
【附件：Okseon Lee & Tom Martinek (2009). Navigating Two Cultures: An Investigation of 

Cultures of a Responsibility-Based Physical Activity Program and School. 
Research Quarterly for Exercise and Sport, 80(2), 230-240.】 

 
2). A Decade of Research Literature in Physical Education Pedagogy. 
Pamela Hodges Kulinna, Kristin Scrabis-Fletcher, Stephen Kodish, Sharon Phillips, and Stephen 
Silverman 
【附件：Pamela Hodges Kulinna, Kristin Scrabis-Fletcher, Stephen Kodish, Sharon Phillips, 

and Stephen Silverman (2009). A Decade of Research Literature in Physical 
Education Pedagogy. Journal of Teaching in Physical Education,28, 119-140.】 

 注意：上述文獻請選擇1篇加以評論即可。 


